
Hei.

Viser til telefonsamtale i dag, og avventer søknad om utslipp til avklaring vedr. framføring av veg er behandlet ved
Utvikling og Miljø.

mvh
Ronald Bratberg


